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LOS ANGELES, CALIFORNIA, THURSDAY, JANUARY 20, 1972 9:46 A.M.

THE (iGUR"I: " Good zﬁo‘rﬁiné, ladies and gentlemen.
(Whereupon, murmrs of "Good morning, your Honozx,|"
were heard from members of the jury.)

THE COURT, The record will show that all the jurors
are present in the case of People vs. Davig. Counsel for
the People and coqnsel for the defendant are present. The
defendant is present, and we 'a're ready to proceed.

MR. MANZELLA: Your Honor, I have what appears to be a
certified copy of a driver's licenmse in the name of Jack
Paul McMillian, and an application for a driver's license
in that same name, both of which appear to be certified
copiles.

May 1 have thoge marked, if I may, your Honor.
People's 98 for identification?

THE COURT: All right. So ordered.

MR. MANZELIA: The People call Mr. Larry Sloan, your
Honox. ' |

THE CLERK: Do you so],eﬁmly gwear that the testimony
you are about to give in the cause now pending before this
court, shall be the truth, the whole truth, and nothing but
the truth, so help you God?

THE WITINESS: I do.

LAURENCE W. SLOAN,
called as a witness by and on behalf of the People, having
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been first duly sworn, was exanmined and testified as follows:
THE CLERK: Please take the stand and be seated.
THE BAILIFF: Would you please state and spell your
full name, sir?
THE WI'INESS: Yes, sir, Laurence W. Sloan. S-l-o0-a-nj; |

Laurence with & "u".
i

L DIREGCT EXAMINATION
BY MR. MANZELIA: - ' ° |

Q@ Mr. Slosn, what is your occupation?

A I am an examiner of questioned documents and
handwriting iéentificagibg expert, employed by the Office
of the District Attorney, Los Angeles County.

Q And bave you had some background, training and
experlience in the field of the examination of questioned

- documents?

A Yeg., I =--

MR. DENNY: T am willing to stipulate -- I'm sorry.
(Pause in the proceedings while a discussion

off the record ensued at the counsel table between

Mr. Denny and Mr. Manzella.)

Q BY MR. MANZELIA: Well, perhaps, Mr. Sloan, you
could tell us what your background, training and experience
has been in that field. ‘ |

A Yes, sir, I began training -- my initial .train-
ing in 1945, I was an intelligence agént in the Army, and
attended intelligence school at Fort Sam Houston, Texas.

And some of the studies we pursued at that time
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Questioned Document Section of the Scientific Investigation

' Galifornia; also in the States of Washington, Oregon, Arizoma,

were In the field of questioned documents.
After joining the Police Department in 1946 -=
that is, here in Los Angeles =-- 1 was agsigned to the

Division.

I was under the supervision and tutelage of
Donn Mirve, who was the document expert for the Police Depart-
ment.

I wag with Mr. Mire for seven and a half years,
prior to his ratirement in 1954.

I also attended the University of Southern
Califomi.a and studied under John L. Harris, an independent
e:cpe‘rt in ‘the city, who gave a course in questioned documents
and handwriting identification

Dur:mg the past 25 years, I have studied and read
congiderably the works of Albert Oshomn, James V. P. Conway,
Ordway Hilton, and Wilson R. Harrison. All of these people
are recognized experts and authc::s in the field of questioned
documents.
‘ These studies -- I have read materials published
by the Federal Bureau of Investigation and other articles by
my contemporaries in the field. |

I have testified in the Municipal and Superiorx
Courts of Los Angeles and other counties in the State of

Nevads and Oklakoma.
Nineteen of my 20 years with the Police Depatrtment
was spent in the Questioned Documents Section. And upon my
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agsumed the position I now hold:

retirvement In 1966, I proceeded to Portland, Oregon, where I
became & document expert for the City of Portland and the
County of Multinomah.

I retumed to Los Angeles in 1967, in August, and

I've taught the subject to other people. I have
lectured on the subject. And during my career, I have
examined in excess of 200,000 documents pertalning to ques-
tioned documentg, problems of all kinds. '

CieloDrive.coOmARCHIVES



3927

Aa-1 1 I am a Fellow in the Questioned Documents Section
. . of the American Academy of Forenslc Scientists. And for the
3 past 25 years, ‘the fleld of questioned documents has been my
. 4 vocation and my avocation as well.
. 5 Q Thank you, Mr. Sloan.
K " Would you tell us what a questioned document is?
. A A questioned document is any document ox piece

Ll o D i"*-“““mrwa AT oA RGN, ¥ I T LT g g

8 of material, as far as that's concerned, upon which there

AT, My g WA m"ﬁ-l‘---\t—m-u—-)- - Y Sal SRR

wwm: pNBEt T LRI WA R
9 may be & writing or printing, about which there is a question

iR i A

6w | as to"'”lts authenti.city or :Lt‘.s 1e.ga11ty

R S o et D S
n It may be typing; 1t may be mechanical printing
e T e antn G RTar e S e s A s T
12 or human printing or handwriting -- or any artic].e of £ any
13 | natire that wcuic’imh;\;‘e X1 qiuéstion raised about it.
. Lian . PP
" u Q ‘M. "Sioan; “dlyecting your attention €o “the exhibit

. A 15 which has been marked People's 38, the Federal Firearms -~
16 what hasg been identified as a Federal Firearms Transaction
7 Record, and in particular that portion of the document which
18 bears the signature and the name of Jack Paul McMillian, have

19 you seen that document before?

20 A Yes, I have.

21 Q And was that document submitted to you as a

22 questi.oned document"

28 A It was. _

2 . Q ‘ I)irecting youx; a~ttenﬁion to the exhibit which I
N 25 have just marked as People s 98 for identification, which
% 26 appears to be a’ certified copy of a driver's license and

21 application for driver 8 license in the name of Jack Paul

McMillian, was thai: document, as well, People's 98 for
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identification, submitted to you for comparison purposes?

A Yes, it was.

Q And did you perform an analysis and a comparison
between the signatures "Jack Paul McMillian" appearing on
both of those documents?

A Yes, I did.

Q Now; on the document, the driver's licenge and
the driver's license application, which is People's 98,
there appear to be three signatures in the name of Jack Paul
McMilliang isﬂthat correct?

A Yes. However, actually, the white copy, which
bears the picture, is a duplicate of the license portion
itself, They are not three different items.

Q 411l right. So then, there are two sigpatures --
two separate signatures which appear on People's 98, the
driver's license and driver's licemse application, ==

A Yes, sgir.

Q ~~ ig thdt correct?

Now, Mr. Sloan, if you would, would you mark the
signatures on that exhibit, People's 98, what you used --
for identification, perhaps you could circle them -~ what you‘
used for comparison purposes? '

A Well, it would be necessary to encircle all three,
because I made reference to the picture portion, which is a
Polaroid picture, as well as the photostat portion of the
license itSelfa-‘

- '3 g rAll right. Thank you. And Lf you would, Mr.
-Slnén, would you cirele; so that it would be clear, the

P CieloDrive.COMARCHIVES
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—

Aa«3 1 signature on People s 38 -« that is, the Federal Firedrms

. 2 Transaction Record - circle the signature which was
3 submitted to you as the quest::t.oned signature on that exhibit?
5 4 A (Witness complies ) |
s 5 Q And would you show those to his Honor, please?
6 And, your Honor, may the record reflect that Mr.

7 Sloan has complied with my request?

8 (Whereupon, the witness exhibited the documents
s | to the Court.)
o THE COURT: Yés-, the record may so show.
1 Q BY MR, MANZELLA: Mr. Sloan, did you perform,
12 then, a comparigon between the ~- did you compare the
13 gignature appearing on the Federal Firearmg Transaction
: 14 Record, People 's 38, with the signatures appearing on the
. A 15 driver's license and the driver's license application,
16 People's 98 for identification?
v A Yes, I did.
18 Q And as a result of that comparison, did you form |

1 an opinion as to whether or not the signature appearing on

20 People's 38, the Fiveaxms Transaction Record, was made by

2 one and the same person who placed the signatures on People's
98 for identification?
23

1 fls. A Yes, I did.
24

22

26

27

. CieloDrive.coOmARCHIVES



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

28

24

25

26

27

28

3930

Q And would you tell us, what is that opinion?

A As a Fésul.t of my comparison of the writing
of the némé“.lféck McMillian as it appears in the center
portion that T have encircled on People's 38, with and against
the two writing:ex of the namé Jack McMillian on People's 98
on the driver "Is- license port:t.on ‘ar;d the application portion
which I have in :bnﬂi inéténcé;s encircled, it is my specific
and unqualified opinion that these writings were made by the
same person. ‘- : l |
MR. MANZELIA: All right, thank you, Mr. Sloan.
THE COURT: Is that all on direct?
MR, MANZELLA: Yes, your Honor, thank you.

THE COURT: Cross.

CROSS ~EXAMINATION 1
BY MR. DENNY: ’
Q Mr, Sloan, I am kind of tickled by your statement
that your vocation and your avocation is questioned documents.
You spend both your working and your off hours
devoted to your field, 1s that correct?
A Well, a porton of my off hours, you might say.
Q You are a man who loves his work and does it
well?
I try to.
Q You do, sir.
And wbat is your present position, six?
A I am the senior document expert for the District

Attorney's Office of Los Angeles County,
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) And you've been that since 19677

A Since August, yes.

Q Is that when Donn Mire retired from that same
position?

A That's right. I followed him to the D.A.'s
office as well as taking over at the Police Department.

Q All -r:l'.'g‘ﬁt, sir. And when was it that these two
doguments,‘.'is: and now 98 were submitted to you for your
coﬁpa%i@son;? B

A \.'Mé:rgh of iggi: yéar.

Q _ﬁ;rch of 19717

A Yes,slgs - -

MR. DENNY: All r-igh‘t,' fine. I have no further
questions. Thapk ‘you: - S

MR, MANZELLA: Nothing further, your Honor.

May Mr. Sloan be excused?

,Mﬁ. DENNY: Certainly. Thank you, Mr. Sloan,

THE COURT: You may be éxcused.

THE WITNESS: Thank you, sir.

(Whereupon, the witness while descending from
the witness stand, tripped.)

THE WIINESS: Watch out for that first step.

(Laughtex.)

THE COURT: Remember, the claim bdas to be filed in a
certain specific time, Mr. Sloan. I won't advise you as to
how long.

MR. DENNY: Within 1300 days.

MR. MANZELIA: Your Honor, the People's next witness 1s
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Mrs. Magdalene Shea, your Homor. Mr. Kay is bringing her
up to court.

THE COURT: Will it be long?

MR. MANZELIA: Probably about five minutes, your Honor.

THE COURT: All right, we're in recess. You can
wander around, if you like. Don't converse among yourselves, .
nor with anyone else, nor permit anyone to converse with you
on any subject connected with the matter. We'll be in
recess until the People's wiimess arrives.

(Short recess.)

THE COI‘JRT:{ | All the jurors are present. The defendant

is pregent with his counsel.
, Mr Manzella, you may call your next witmess.

MRf. MANZELLA People call Mrs, Magdalene Shea, your
Honor. R X R

THE ‘.CL‘ERK: You do s‘olemnly' swear the testimony you
may give in the cauge now' 'piending before this court shall
be the truth, the whole truth, nothing but the truth, so
help you God? ’

THE WIINESS: X do.

THE CLERK: FPlease take the stand and be seated,

Would you please state and spell your full name.
THE WITNESS: Magdalene Velma Shea. M~a~g~d-a-l-e-n-e,

V~g=l-m~a, S-h~e-a.

MAGDALENE V3EIMA SHEA,
called as a witnegs by and on behalf of the People, having
been first duly sworn, was examined and testified as follows:
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1-4 1 DIRECT EXAMINATION
() 2 BY MR, MANZELIA:

3 Q Mrs. Shea, did you know a man by the name of

: 4 Donald Jerome Shea?

‘ 5 A Yes.

? 6 8] Directing your attention to the two photographg=-
7 first, People's 46. 1Is that the man you knew as Donald
8 Jerome Shea?
9 A Yes.
10 Q Directing your attemtion to the photograph marked
n People’s 47. 1Is that another photograph of the same man?
12 A Yes.
13 Q Now, when did you first meet Mr, Shea?

° 14 A .In May of 1969. '
. A o Q@  Where did you meet him?

16 A At the Cab Imn.
17 Q Tha:.t."—s. spelled C~a~b I-n-n?
18 A - Yes, it's spelled C-a=b I-n-n.
» Q  Where is that located?
2 " A i It'is on Caxson and Alondra -~ it is on Avalon

2l and Alond:-raA in thelCity of Carson.

2 Q And were you working at the Cab Inn at that time?

% A Yes.

2 Q And what were you doing?
A

1a ‘ﬁfls .

A

1 was a bar maid and a topless dancer.
26

27

o .
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club?

1969,

June.

A Yes.

Q Do you know where he wenht when he went to the
Cab Inn?

A ‘He': went to Las Vegas.

Q And were you -~ how did you meet Mr. Shea?

He came to work here as manager of the club.

And do you recall the name of the owner of the

Uh, Bromberg.
Brombexrg?

Yes.

O » O >

I believe that's spelled B-r-o-m-b-e-r-g.
Now, after you -~ strike that.

Did you know Donald Shea Ey any nickname?

A Shorty Shea. |

Q Now, sometimeafter you met Donald in May of
did he leave the Cab Inn?

A Yes.

Q And approximately when was that?

A It was about the last of May or the first of

Q And this is of 19697

@ - ‘And sometime thereafter did you join him in

lasg sV'egas?'
o - Yes.. ‘
Q When waé that?
A Jupd. .
Q

0Of 19697
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> O > O > O

Q

of 1969, in Las Vegas, and after you had gone to las Vegas
in June, did you return to Los Angeles?

A

Q
A
Q

Binder and your husband, Donald Shea?

A
Q

MR, DENNY: 1I'll object to that as irrelevant and
immaterial. Also calling for speculation and conclusion and
opinion.

THE COURI: Overruled.

Q
A

family, a brother and sister thing with his family.

Q

A
© Q- And for what purpose did you return to Los

Yes.

Sometime thereafter did you marry Mr. Shea?
Yes.

When was that?

July lst, of 1969,

And where were you married?

Las Vegas.

Now, before you were maxried in -- on July lst,

Yes, I did.

And did you retuin with someone?
Jerry Binder.

B-i-n~d~e-~r.

Were you aware of the relationship between M.

Yes.
What was that relatioﬁship?

BY MR. MANZELLA: What was the relationship?
Uh, it was =~ uli, they seemed like part of a

Now, you flew back to Log Angeles with Mr. Bindex?
Yeb, I did.

[
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Angeles in June?
MR. DENNY: Object to that as ilrrelevant and immaterial.
THE COURT: Overruled. You may answer.
A To go to Tulare, California, to a funeral.

s 2
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2a~1 . MR. DENNY: Well, your Honor, I will object to that and
. , | move that that be stricken as entirely irrelevant, immaterial,
3 calculated only to arouse prejudice and passion in the minds
i . | ©of the jury. '
5 MR. KAY: BHuh?
: 6 | THE COURT: What was the answer?
7 (Whereupon the record was read by the
8 | A reporter as follows:
9 ; . "A To go to Tulare, California, to a
0, | ) ‘ftiirieral,") '
Wl TE GOURT: ™o go to Tulare” is in. The rest may £o
12f‘ Oi.lt. T e,
13 - Q B‘II&R. PQ}N'ZELIAf Now ==
o 14 THE GOURT: That is, the remainder of the answer,
. - 1 | after “!'J'.‘uiafé,"‘ is s‘iéricken.
6 . Q. . BY MR, MANZELIA: Now, sometime after you met
17 | Dopald Shea in May of 1969, did you meet &ny of his friends?
18 ' ‘ A Yes.
19 Q And who did you meet?
20 | A Jim and Sharon Babcocks.
2 Q And were they husband and wife?
22 A Yeg, they are.
% Q And where did you meet them?
24 A In their home. It was out ~- uh --
) % Q Do you recall how where it was?
a % | A Uh ~= I éan't recall the town, but it's out by
21 Sdn Fernandos Valley.
28 Q A1l right. And did you also meet Jerxy Bindex?
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A No'.
Q . Now, do the Binders have any children?

TR Yes, they bad three.

; Q And did Donald take you to the Binders'?
A Yes, heaid. -

| "'Q" © And was ith\ijs” fi;r a gocial visit?
A Yes..
Q ' Noi;, wag it after you met the Binders that you

Yes, I did.

Did you meet his wife?

Yesg, I met Miriam.

And where did you meet the Binders?

At their home in Hollywood.

And were you with Donald when you met them?

> O = O > O >

Yes, I was.

Q And was this before you were married, that you
first met the Binders?

A Yes.

Q And was it before you were married that you first ‘
met the Babcocks?

returned to Las Vegas?

A Repeat the question, please?

Q After you met the Binders the first time, before
you were married to Donald, was it after that that you returned
to Las Vegas?

A (No response.)

Q If you recall.

A T don't undexstand. After I met -~
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@  I'msorry. Yes, I'm sorry.
After you flew out here to California with Mx.

Binder from lLas Vegas, were you met at the airport by

anyone?
A Yes. Miriam and their baby.
Q That's Mrs. Binder?
A Yes.

Q And where did you go from the airport?

MR. DENNY: I'Ll object to this as all i:::r.felevant and
immaterial . '

THE COURT: It would appear to be.

MR. MANZELLA: All right. I'll withdraw the question.

Q Now, after you were here in Los Angeles for a
while, you then returned to Las Vegas; is that correct?

A Yes.

Q And you married Donald on July lgt of 19697

- A Yes, six. |

Q And did you have 4 ~- did Donald have a best
man, and did you have a bridesmaid?
A Yes.

Q And who was the best man for Donald?

(A - Jerry Binder.

- Q' And who was your bridesmaid?

‘A - Brehda Filliams.

'MR MANZELI.A Your Honor, I have here what appears
to be & ceftificate of marriage, bearing the names Donald
Jerome Shea and Magddlene -~ how do you pronounce your

maiden name?
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y A Fuery; F like in free, u-e-r-y.
® 2 MR. MANZELIA: F-u-e-r-y.
3 May I have that marked People's, -- it has

s | previously been marked People's 48. May it be marked People's
_ 5 48 for this proceeding?
48 %id. 6 THE COURT: So ordered.

7 | MR, MANZELLA: And I have here two black and white

8 photographs. May I have those marked People's == they have
9 previously been marked People's 48-A and 48~B for identifica-

10 tion,
1 May they be go marked at this proceeding?
48A&B 1d.n2 THE COURT: BSo oxdered.

2a fls.
13

I

A 14
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o
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E i

,Q . BYIR. MANZELLA: ALL right. |
© Mrg. Shea, directing your attention to People’s
48§ do you recognize that exhibit?
| A Yes.
Q And what is that?
A I1t's a marriage license that we got when we got
married in Las Vegas.

Q And directing your attention to the two photo~

graphs which have been marked People's 48~A and 48~B for

identification, do you recognize those photographs?

A Yes.

Q And what is shown in those photographs?

A One has -~ it's a pleture of Donald and myself.
The othier one is a picture of Donald, myself, Jerry Binder
and Brenda Williams.

Q And were those pictures taken at the time you
werée married?

A Yes, at the wedding.

Q Now, sometime after you =-- you and Donald were
married on July lst of 1969, in Las Vegas, did you leave
Las Vegas?

A Yeg, I did.

Q@  And where did you go?

A I game back to Los Angeles.

Q And did you come back with Dopald or without
him? .

Without Donald, ,
And did he join you gometime later here in Los
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Angeles?

S Yes, a week later,

1 :-' i Q Now, while Donald was in Las Vegas, was he

working for anyone?

r PR

" A Yes.
Qs - Who was that?
A " Jerry Binder.

‘', @ . Now, approximately when did you return to Los

Anigeles? |
A About the second week in July.
Q And Donald returned about a week later?
A Yes.

Q And where did you two stay after he returned
from Las Vegas? ,

A We stayed one night at a friend's out in the
City of Carson; and then we moved -~ we stayed -- to the
Wi].(?o# Hotel, on Wilcox, right off of Sunset.

n] And is that in Hollywood?

A Yes.

Q All right. And how long did you stay at the
Wilcox Hotel with Donald?

A Until August 16th, 1969.

Q- Now, shortly after you returned, after Donald

had returned from Las Vegas here to Log Angeles, did he take

you anywhere to visit anyone?
A Yes.
Q And where did he take you?

A He took me out to the Spatm's Ranch, the Sunday
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after he -- the mext day after he got back from Las Vegas.
Q And did he take you there to visit anyone?
A Xes.
Q And who was that?
A Ruby Pearl and George Spahn.

" %

Q Now, when you went out, did you go out to

: SPak'h'z_'Raﬁch with Donald on that occasion?
T

A Yes. '
‘ - Anﬁ did youn Ip:eé.t George Spahn and Ruby Pearl?
. A Yo. :
Q . Why not?
A Because they wasn't there.
N Q, " 'pid you sometime later return to Spahn Ranch
with Donald?
A Yes,

Did you meet anyone on that occasgion?

Yes. |

And who did you meet?

I met Ruby Pearl, George Spahns, Squeaky, Tex --

- e > O

I mean, Charles Watson, dand a lot of other peoples I don't
recall.

Q You don't recall their names?

A No. I met Manson on the flrst -- Charles Manson |
on the first time.

Q@ . ALl right. Now, had Donald ever said anything
to you about hig attitude towards and his rela‘tionship with
George Spahn and Ruby Pearl?

A Yes,
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. stri‘ckm

MR. DENNY: Just a moment. I'll object to anything
further beyond that.

THE COURT: Sustained.

Q BY MR. MANZELLA: And what did Donsld tell you=-
strike that,

Was this on one occasion or more than one

occasion that he talked about George Spahn and Ruby Pearl?

A He talked about them quite often, because he
used to ==

1'4!:1‘. DENNY: I will object to anything beyond "he
talked ,aﬁoﬁt them quite often.” Move that anything else be

'I'HE CUJRT. The; object:ion is sustained.
Q ‘BY MR, MANZELLA‘ All right., Would you tell us
what he said about George Spabn and Ruby Pearl?
MR DENNY 1'1l object to that as calling for hearsay.:
; - THE qmr: 1The objection is sustained.
- MR. MANZELIA: The Pepple would like to be heard
briefly on that, your Honor.
THE COURT: All right. I'll hear from you.
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(Whereupon, the followzng proceedings were had at

the bench amnng CQunt‘and counsel outside the hearing of the

Tx .
E

jury )

MR, MANZEELA}EXBOb gave me that to give to you.

. Ybué HOnof, it is the People's position that
becéuse we do'nékihave ; L- we have not recovered the body in
this case, that we have to show by circumstantial evidence that |
Shea is dead. What we were attempting to prove is that
Mr. Shea had given =- showh no indication and did not intend
to leave his family, his friends, to sever all contacts and
reiationships with the people that he knew before he
disappeared. That he had gyiven no indication of that at all.

And that hie relationship with these people and his
attitude towards these people was such that he would not have
disappeared from view and dropped out of sight without notify-
iné these people. |

THE COURT: S0 you're offering --

MR. MANZELLA: We're offering this on Shea’s state of
mind to show that as circumstantial evidence, when he
disappeared, when he severed his relationship and ties with
these people, it was because asg a result of foul play, criminal
act, rather than a voluntary act on his part. It is offered-
on his state of mind. .

MR. DENNY: Well, your Honor, in the first place, it is
irrelevant as to what he said about his feelings about George
and Ruby, We've already gotten something into that thraugh

his former wife, Sandra Harmon, who testified to the relation-

ship between Shorty and George.
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MRﬂ RAY: Between 1961 and 1965. And, of course, this
would;bé more up to date, showing it is a continuing relation-~
ghip-; |

| MR. DENNY3s .All right. They can testify personally to

‘that- relatzonship, Lf they want to. The People can call those

o‘_.

witnesses in and testify ‘as to what that relationship was,
which they'have done on prior occasions, both before the Grand |

Jury and 1n “the Manson case.

. - )
H

cEHE COURTa‘eDO you thznk they can express an opinion
from what they saw and observed as to whether or not it wés a
friendly relationship or how close it was?

MR. DENNY: Well, your Henor, this witness may be able
to express her opinion under the more liberalized opinion
exception.

THE COURT: I think that®s about all it is, really.

MR. DENNY: But, no, he‘s not asking for opinion. He's
asking for conversation, what Shorty said.

THE COURT: ﬂéll, the coriversations are admitted if
they =~ if the Court does admit them solely for the purpose
Oof showing the relationship between Spahn and Pearl.

MR. KAY: That's right.

MR. DENNY: Your Honor, we're getting a little far
afield when it comes to the intentions of the party. There is
an exception to the hearsay rule pertaining to state of mind,
but it doesn*t pertain to every state of mind. The exception
to the hearsay rule pertains to state of mind when you‘re
talking abouﬁ wag a person going somewhere Or was a person

not going somewhete.
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' pompletely inconsistent positions here, getting in every kind

‘from Jerry Brnder, from Arch Hall, from Babcock and others that

THE COURT: An expression of intention generally is what
youtre speaking of.
MR. DENNY: Now, the People ==
- THE CQURT: The People -~
_HRQIDENNY: If I may, your Honor.

1

The PeoOple are taking entirely, wholly,

of purportedly statg of mlﬁdﬁhearsay when they get in hearsay
he was 901ng to go. lnto movies, that he was going to go away

to Arlzona. when they get in statements from Ray Parrott he was
going to go not tq'hrigdna to make a movie, but to Vallejo to
work in the salt mines. All right, this Gourt has heard that
evidence already, both in the Manson case and has seen it in the
Grand Jury transcript on the 995 motion.

Now, if you are getting all of these in, let's
assume that this is before the Court, how can you say now that
they can also get in state of mind evidence to show that he
wasn't going anywhere, that he planned to stay here with his
friends. It is entirely inconsistent. They have Eo fish or
cut bait.

MR. KAY: That's not txrue.
MR. MANZELLA: Thatfs not what we are doing. I think
Mr. Denny misunderstood what I said.

We*re not offering the statementé that he did not
intend to leave a particular place. What we've offering ig hisg
state of miﬂd to show that Shea's intention was not to sever

his relationship with these people, even if he should tempor-
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arily leave, say, Spahn Ranch or the City of Los Angeles. But
that he did not intend to sever his relationship with his
mother, his wife, his friends and zo on. That's what we are
attempting to show.

MR. DENNY: And they're seeking to get this here ~-=

THE COURT: I*ll permit it. '
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3a~-1 1 MR, DENNY: Your Honor, if I can just get one more thing
. 2 | in.
8 They're seeking to get this in through hearsay
. * | which is secondaxy and that the best evidence —< when they're

5 | going to attempt to, at least, get the same evidence in by

6 | virtue of the testimony of Ruby Pearl, of Arxch Hall, of Jerry
7 | Binder, of Jim Babcock, that Shorty always contacted them.

8 | And testimony ©f his mother that he always contacted her.

2 | ' Now, that is baetter evidence and that is more

0 | girect evidence and it is not hearsay, rather than trying to

ol get in :ixea‘r;say through this witness as to what his relationship

¥l was with these people from which you wers supposed to then

o draw an inference based on that hearsay that he didn't want to

. Tl

(1)

sever his relationship with them.
D ) ' i

)
. ~ B 0 Let them bring in the testimony of the first party

| witnes#as with whom he had the relationship as to what that

? . . . . A
. relationship was and as to what contacts he had over the years

. with ‘then an&; ‘the jury: may draw their inference from that

¥ | teatimony. But not hearsay £rom this witness on that subject,

a which is setcandary and tertiary as far as the inferences you're

21
supposed to draw therefrom.

2 ,
? THE COURT: Anything furthex?

28
MR, MAMZELLA: If the Court wants to hear from me, I 4o

24
havae something.,

r

25
If we brought in, say, oh, Ruby Pearl, who testified

26
she thought —— she trusted Shorty and she felt close to him: and

27
.‘ Deawn guant, and the other witnesses that we will call. and

28
| there was a witness who was close to Mr, Shea, who heard him say

CieloDrive.coOmARCHIVES



3a~2

»

10

11

12

i3

14

15

16

1 Jltestiﬁy to hia state of mind thera's no reason why we can't

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

3950

glze and he dlan't like these people, he wanted to get away from

it stzonger. It is as simple as that. It is admissible to

' person was suspected of being dead, no body had been recovered

that he really didn't like these people and that he was using
them to -~ oh, for his own gain, his own goals and s0 on, and

that he really intended to leave LOs Angeles and go some place

it, he was sick of it, surely Mr. Demny could bring that in.
MR, DENNY: I could bring it in by way of impeachment.
MR, MANZELLAr That's nok true at all, by way of
impeachment. You could bring it in as substantive evidence
that Shea didn't ==
THE COURT: OFf a state of mind.
MR, MANZELIA: Of a state of mind, of course. 3and what
we are trying to show is Mr. Shea's state of mind. Just

because we can show it by several witnesses, we do that to make

show a state of mind, and we G0 it by several witneasses to make

itfstrdhger, And if we can do it, if we have the witnesses to

ﬁqe them becausa it zszaﬂmitsible.

MR. DBNNY: But this ig not real etate of mind that this
partlcular excaption,to the hearsay rule was supposed &0 be
directed towaxd.l This 13 golely her opinion, her opinion and
conclaslqn as tc what Shaxty thought of these people. That's
all it is. It is an opinion ==

MR, MANZELLA: No, in the ==

MR, DENNY: -~ of Shorty.

. MANEELLA: In the L. Ewing Scott cage this kind of

avidence wasg submitted in almost the pamé situation, where a
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3a-3 1 and the persons, friends, relatives, business associates

2 | testified with regérd to her state of mind, It is the same.

8 'MR. DENNYs That's exactly what I am saying.
R 4 MR. RAY: Instead of her relationship with other people.
. 5 MR. DBENY: To them. |
) 6 MR. KAY: Huh~-uh, no.

7 MR. MANZELLA: Her statements she had made during her

8 lifetime which would show her state of mind.
9 THE COURT: All xight, I'll peramit it with the adwonition
10 to the jury, however, that it is received for the purpose of

n showing Mr. Shea‘'s state of mind.

12 MR, DEMNY: State of mind as to what?
13 MR, KAY: Thank you, your Honor.
’ . | (whereupon, the following proceedings were had in
. » 5 | open court within the presence and hearing of the jury:)
1 @  BY MR, MANZELLA: Now, would you tell us, Mrs. Sheaj

17 | what did Donald Shea tell you about George Spahn and Ruby

18 Pearl? 3.

® - " i THE COURT: Excuse me just one minute.
20?.3' " MR, DENNY: Again, hearsay objection, your Honox.

¢ A T ,B}.sq; the q‘”ﬁes‘-};ion is vague and ambiguous.
2 | 7 owm 'courTe As o -
Cwee » MR. DENNY: ».Jq‘ga;ngrcad.
. 24 &;m gdug'r: All right, sustained. You should particular~
' S P T
& % Q BY MR. MANZELLA: Prior to the -- styike that.

21 :
During the time that you wexe -~ duxing the time

that you knew Donald Shew, had he told you about his feelings,
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3a4 1 hig attitude towards George and Ruby Peaxl?
. 2 A Yes, he looked ~~-
3 MR, DENNY: Just a moment, I'll object to anything else
= 4 bt yes and move it be stricken. |
5 Q  BY MR. MANZELLA: All right, would you tell us what

x

§ | he said with regard to his feelings and his attitude towards
" | George Spahn and Ruby Pearl?

8 MR. DENKY: Again, hearsay, your Honox.

2 THE COURT: All right, would you approach the hench,
© | gentlemen.

L B (Whereupon, the following proceedings were had at the
12

bench among Court and counsel, oubtside the hearing of the jurny

—.
g

1 THE COURT: The court is going to instruct the jury that

14 Mr. Shea's statements are received as circumstantial evidence

.’ " 1 to show, if indeed they do show, if they indeed do show

10 Mr., Shea's state of mind at the time the statements were made

1 in respect to his attitude and relationship toward the person

1 gpoken Of ww

v MR. DENNY: All right, your Honor, I will ask, however,

* that -- I am going to make a further objection as the guestion

2 is phrased on the grounds of apinion and conclusion, We've

22
been talking about an exception to the hearsay rule based on

23 .
. statéments of Mr., Shea to hexr. The question was what was his
o

24 A,
: e’gtt-i.t:uda toward them,

& 25 i
. _i v | .. _ MR. MANZELLA: ©No, that wasn't the question,
A A o ey
- Ll MR RBYR Boo o
o1 . oty AR . I
. MR, MANZELLA: What did he say, what did he tell you
- 28 ; :

about; his féeu‘ngéi, towards George Spahn and Ruby Pearl.

'-‘.\' i " “i‘.'!
, o T
CieloDrive.coOmARCHIVES



4 fok

10

1

13

14

16
17
13
19
20
at
22

23

24

26

.27

3953

MR. DENNY:

g0 phrased, And she was about to embark on her opinion of
what his attitude was, not what he gaid to her.
MR. KAY: Let's have it xread back.
{(Whereupon, the guestion and answer were read by

the reporter as follows:

" Q

the time that you knew Donald Shea, had he told you
about his fealings, his aktitude towards George

Spahn and Ruby Pearl?

“a

MR, KAY: See.

MRet DMY;
what he said.
THE COURT:

If we can have it read back -~ and it was not

During the time that you were -~ during

Yes, he looked =—-%)

"He looked ==" «= she's going to say, not

It is sugtainable. You may rephrage it,
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.
i P

l“fWﬂefeﬁpgn, the following proceedings were had
in OP%Q-FOﬁrQoeW?thﬁxthe presence and hearing of the jury:)

‘ THE CéURﬁzu'Lédieé and gentlemen, Mr. Shea's statements
are received as circumstantial evidence, to show -~ if indeed
they do show == Mﬁ. Shea's state of mihd at the time the state-|
ment was made by him, in respect to his relationship and
attitudé towards the person spoken of in the statement.

The statements are received for that limited
purpose,.
Q BY MR. MANZELLA: Mrs. Shea, during the time that
you knew Donald Shea, from May of 1969 to August of 1969, did
he tell you how he felt about Geoxrge Spahn and Ruby Pearl?
A Yes.
Q Would you tell us, then, what did he tell you about
George Spahn and Ruby Pearl? :
A He thought =—- looked upon George Spahn as a ~—-
MR. DENNY: Just a moment. ZI'll object to the answer as
not responsive to the guestion: What did he tell her?
Specific words are called for.
THE COURT: Ig this what he said, Mrsg. Shea?
THE WITNESS: Yes.
THE COURT: The objection is overruled.

Q BY MR. MANZELLA: All right. You may answer the
guestion.
A He thought -— he looked —- he thought that George

Spahn was a father; like, to him; and Ruby Pearl was a mother.
Q. ‘and did he tell you anything about how long he had

known them?
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A Yes.

Q And what did he say?

MR. DENNY: 1I'll object to that as calling for hearsay,
and not going to state of mind,

THE COURT: Sustained, _

Q BY MR. MANZELLA: Noﬁ, do you recall the ~- the
second time that you returned to Spahn Ranch? Do you recall
the date on which you returned to Spahn Ranch the second time?

A I think it was August llth, 1969.

Q And I think you*ve already said that you net George

Spahn and Ruby Pearl on that second occasion?

A Yes.

Q And did you visit with them for a while?

A Yes.

Q About how long were you there, if you recall?
A It was a long time.

Q Was it == was it close to an hour?

A It wag =-

MR. DENNY: I*l) object to that as leading and suggestive.
THE COURT: Overruled. The answer may remain.
MR. DENNY: Well, may I have the answer? I didn®t hear
it, * |
'THE REPORTER: Neither aid I.
' THE WITNESS: It was more than an ﬁour; something like
three or four houra. ,
] :- Q' ¥ ‘BYvER. MAN#ELLA; Now, do you recall the date on
which you met the gabcocks,,Jim and Sharon Babcock?

A.  I'm sdrry. That date was August 1llth.
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| when you met George Spahn and Ruby Pearl?

the Babcocks with Donald? Did he take you there?

LN

Q  When you met the Babecacks?

A Yes.

Q Did you meet them before you met George Spahn and

Ruby Pearl?

A Yes.

Q How long after you met the Babcocks on August llth
daid you'meet George Spahn and Ruby Pearl?

A It was the next day -- two -~ one day.

Q All right. 8o it would have been August the 12th

A Yes.

Q All right. Now, did you go out ~- did you go visit

A Yes.

Q And did the Babcocks have any children at that time?
A Yes.

Q Now, on August the lith, 1969, did'you and Donald

do anything other than visit the Baboocks?

A Yes, we did.

Q And what did you do?

MR. DENNY: Object to that as ixrelevant and immaterial.

THE COURT: Overruled.

Q BY MR, MANZELLA: What did you do?

A We went to Maurice Kosloff's studio on Wilshire
Boulevarﬁ, tblgudition for a part in a ﬁovie ﬁhat was being

made.

i

' MR. DENNY: I'm sorry. Could I get the name of the studio

THE WITNESS: Maurice Kosloff.
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MR. MANZELIA: X-0O~s-l-o-f~£, I helieve. The first name's

-speilé& M—ia-iiuéi'-é i—c-*e‘

¥

Q : And what d:.d you and Donald do when ycu went out to

-'9

i:he stud:.o, when you went to the studio on August llf:h, 19697

‘A We both read séripts, and he got a part after

.readlng a speaking part, and I got a part as an extra in a

1 movie.

Q | But at that time, you signed no contracts; is that
right?

A No.
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L

after you met him in May of 1969, about any particular film

Q Was anything done in preparation --

A Yes.

Q -~ for the parts?

A Yes. The measurements of both of our sizes was
taken.

Q& Both you and Donald?

A Yes.

Q Now, from the time you had met Donald in May of
1969, had Donald ever gaid anything to you about the movies,
in general, or acting in particular?

A Yes.

Q And what did he say to you?

MR. DENNY: 1711 objeet to that as calling for hearsay.

MR. MANZELLA: 'The People offer it as Mr. Shea's state
of mind, if it shows it, at the time the statements were
THE COURT: All right. The Court will permit it,
with that restrictien, 1adies and gentlemen: That it is
adpitted to establish, 'if it doeg, his gtate of mind in
respect to his intzmtions regarding novie work.

Q" BY MR.. HANZELIA. Could you tell us what Donald
said to you about movie work?

A He usedn to be a stuniman, and he wanted to go
back into movie work again.

And this was all his talk, mostly, was going

back into the movies.

Q And gid he ever =~ did he tell you at any time,
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L4ag~2 ] or particular movie?
) . | A Yes. But I don't recall the name.
3 Q Do you recall the name Robert Bickston?
_ s A Right, yes. I do. '
M 5 Q And do you recall whether Donald said anything
i 6 about Mr. Bickston?
1 A Yes.
8 Q What did he say?
9 | A He said he had did some work for Mr. Bickston
10 in & movie.
1 MR. DENNY: Well, I'll object --
12 MR. MANZELIA: Bickston is spelled B-i~c-kes-t-o-n.
13 MR, DENNY: Just a moment, I'll object to that and
T 14 move that it be stricken as hearszay; not calling for his
. N 15 state of mind.
16 | THE COURT: VYes, it is stricken. "He said he had
17 done some woik for Robeért Bickston," that 1s stricken.
18 Q BY MR. MANZELIA: My question is, Mrs. Shea,-
19 did he say anything about Mr. Bickston with regard to future
I thé“t he might do?
21 | : ,A'-i | Yes.
Som | ;_* = MR. DENNY: I think this is leading #nd suggestive,
23{ | your Homor, o . ,
i o ‘IHE CwR'l‘ ' Tﬁe obﬁ_éction ig overruled. The &énswer
s 25 mdy remain in -the record.
. 26 ' Ez, - BY lm MANZELLA: And what did he say in that
& T wegard? . oL
. 28 A He - he came »- Robert Bickston was making a
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movie in Phoenix, Arizona -
MB. DENNY: I'Ll object to that as not responsive.
Q@ °  BY MR. MANZELLA: Did Donald tell you that?
MR, DENNY; And move that it be strieke:x.u |
THE WITNESS!: Yes.
THE COURT: The objection is overruled. |
@  BY MR. MANZELLA: And did Domald tell you whether|
or not he planned to be in the movie?
A Yes, he did.
MR MANZELIA: Your Honor, this is certéinly leading
and suggestive.
THE COURT: Sustained. The answer is stricken.
Q BY MR, MANZELLA: All right. What did Donald
tell you about that movie?
A He didn't know very much about it to tell me,
but he had plammed to go to Phoenix to work in this movie.
But something happened, and he Ad‘idn"t get --
and it was delayed.
Q All right.
Now, while you were married to Donald, did you
become familiar with any of his personal possessions?
A Yes. . .
Q And did Donald have as part of his personal
possessions #ny guns?
A, . Yes, he did.
-] And would you describe them ~- strike that.
Did you see those guns?
r A Yes, Tadi

A CieloDrive.comARCHIVES
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1 T | Did you see them on one occasion or more i:han
. 2 one occasion?
3 *A - More than one. .
. 4 Q And can .you describe those guns for us?
| 5 A "I‘he:v aT're' Co;l:ti 45"s, about this long (indicating)".
) 6 Q . Would you say that's about ten inches? |
7 | | THE'COURTS N:I;r;e orten inches.
8 MR, MANZELLA: All right.
9 Q And how many =«
10 A And they had a matched ~~ they're a matched
11 get, with the -~ that have the Nog. 22 -~ 2] and 22,
12 Q They were two guns?
18 A Yes.
L ° 4 Q And wids that the serial nmumber that you are
. > B referring to?
16 A Yesg,
17 Q And part of the serial number was 21, and paxt
18 of the serial number of the other wedpon was 227
4b flg. ¥ A 22,
20
21
22
23
2
N 25
v 26
27
o .
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-1 1 , e Do you recall any more about them? The
. . 2'[! description of those guns? .
R A Huomp -- well, it was about -- they was about this

| ‘ 4 1ongk (,;ﬁdicéEiﬁéi , and the handles was brown, and I guess the

§ | barrel :i;,s(bill.'}ae or, black. |

6 MR MZELL;A' '.Youz_: Honor, I have here t;wo revolvers,

7 one'qf,ughigh'beans 'i:‘r.ie’serial nunbey 2421. I would like to have
8 that marked PeopJ:e's =~ it's previously been marked People's

9 53-A.

10 May I have that marked People's 53~A for

1 identification at this time for this proceeding? -

53~A 12 THE COURT: So ordered.
13 MR. MANZELLA: And I have here another revolver, bearing
¢ I+ | what appears t@ be a serial number 2422, previously marked
. s 15 | as People*s 53-B.

16 - May that be marked People®s 53«B for identification
17 | at this proceeding?
- 53~-B 18 THE COURT: So ordered.

L MR. MANZELLA: Your Honor, I have examined both weapons,

2 | and they‘re not loaded.

2 Q Mrs. Shea, directing your attention to People's

2 | 53-A and People's 53~B for identification, & you recognize

Z | these two revolvers?

24 And you can pick them up and look at them, if you

[t

% like. They're not loaded.

» 26 A Yes.
. # Q And are those the guns that belonged to Donald?
2 A Yes.
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Q All right., How do you know zhout the numbers on
the guns?
,ﬁﬁ‘ Because he showed them to me.
, ; dljl Yes. And did he show you where theylwere on the
guns?
Lo A - Yes. \ .
j é e Wﬁuid'}Ou,poinﬁ them out to us, please?
A The numbers are right across here {indicating).

-Q"x ?bu‘are pointing to the -- that portion of the gun
in.fyont of the txigger guard?
E' ;3 ; Yes:. -

AQ And what is the number on that -- on the weapon
you are holding in your hand?

a 2421 |

Q All right. Would you show us where the serial
number is on the other weapon?

(Indicating) It*s in the same place.

A

Q All right. And what's the number on that gun?
A 2422.

Q Now, did Donald have & container of any sort in

which he carried those weapons, or placed those weapons?

¥ Yeu, .
Q Would you describe that for us, please?
A It was a browh attache case wikth ~- on the outside|

wrote "Reverend Donald Jerome Shea.”
MR. MANZELLA: Your Honor, I have here what appears to be
an attache case, which has previously been marked People's 54.

May it be marked.PeOPIe‘s 54 for identification
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ib-3 , | at this proceeding?
. - THE COURT: So ordered.
54 3 Q BY MR. MANZELLA: Now, Mrs. Shea, directing your
. 4 | attention to People's 54 for identification, do you recoghizZe
g | this == this attache case?
) 5 A Yes.
7 | Q.i And is that the attache case about which you've
s | just testified?
] 9 '_ : A Yes.
, [ N " Q. . And ‘\dic;{“;ypg- see what Donald kept in that case?
1 A yes, -z‘
12 Qi ;&}m@m}:@}: did he keep in this case?
13 A i—iejkebt' ';ihe two guns and a knife.
o 14 CQ , Ahd you -= the two weapons -- the two guns that you
..- 15 | are referring to are Peoplefs 53, the two weapons that you've
16 { just identified? |
17 | A Yes.
18 R And the knife, can you describe the knife for us,
1¥ | please? |
@01 a The knife was about -- was about this long
a1 4 inéic—at:l.ng:) ) ang == ,
2 MR, 'MAI\;IZE_I;LA): Is 't:hai:: about nine inches, your Honox?
23 THE COURT: It appears to be eight or n':'.-ne inches. "
24 Q BY MR. MANZELLA: And he kept the knife and the two
? 25 gﬁns in the attache case, People's 547 ' |
% A Yes.
~ 2| Q You sa} there was some writing on the attache case?
. * A Yes.
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1 Q And does that writing appear on People's 54 for
. 2 identification?
3 A Yes,
X 4 Q Would you point that out for us, please?
5 A This writing here, "Reverend Donald Jerome Shea." |
i 6 Q All right. 1I'1ll hold it back here go that the jury
T can ali see it better.
8 Now, would you point it out, pleaee?
9 A This writing here (indicating}, ‘“Rex;er.ena Donald ‘
10 | Jerome Shea‘ _
1 - MR, MANZELLA: Your Honor, if I may, I*ll open the attachg
h '1;2 _case.
. 13 °3, . Q.  Now, d:.rect:.ng your attention to the -= first of
- '14 all lét\me ask you t:his =~ well, strike that.
.._, 15 : Let me ask you this: Does the interior of the
16 attaché case app;‘.aéx to be similar to the intexior of the case

17 when you saw ie®

L

4c fol 18 A No, itts not: the same.
19
20
21
22
23
24
2 25
s 26

27
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bde~l Q What is different about it?

o 2 A& It was green, for one thing. And then it bhad

3 a bottom where one gun laid on each side; and the knife laid
4 in the middle.

-

X 5 Q Now, directing your attention to these items
6 | . which are presently in the attache case -- and if you would
7. :j;.tst lock through asome of theae.i,temé and tell us if you've
8 ever séen any’c,lsf these_iﬁémévinf.the attache case before?
9 Have you ever seen any of these items in the
10 attache case: ﬁeforé? ‘ iz .
1 A . (No regppnse_.).
12 Q ‘ '.i'm«'so:f::y.,‘ hLet me withdraw that question.
= Have you ever seen any of these items in the
- 14 | attache case, other than at a proceeding in court?

". : 15 A No.

| o Q In other words, when this case was in Donald
17 Shea's possession, you never saw any of these items in it;
B | is that correct? ‘
B A No.
» | Q T'm sorry. Is that correct? I confused you.
- Well, let me withdraw the question.
22 When you saw this case in your husband's

# possession, were any of these items in it?

A No.
THE, COURT: Which items are you speaking of, for the

24

1

25

record?

& MR. MANZEIIA: The items which were contained --

l 28

which are in the case now; your Honor.
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THE COURT: Which are? ‘

MR. DENNY: TI"11 stipulate, your Honor, there are a
number of items in what appear to be evidence envelopes,
which I think will be later identified during the course of
the trial.

MR. MANZELIA: That's correct, your Honor.

THE COURT: Very well.

MR. MANZELLA: 1If the Court wishes, I could identify
them now. ,

THE C&IRT: Yes, let's do, while you are at it.
. MR, MANZELLA: All right.
Do . May1I inquire of Mrs. Holt for a moment, your

,

. Homox?. - .. ¢ RS SR

éPause, in the pfoceedings while a digcussion
off the record enl'suéd at the clerk's degk between

Mr. Manzella and the clerk.)

MR,{HANZEL‘IA:! | Yc;u'é ﬁonor, Mrs. Holt informs me that
they have not previously been ldentified specifically by
letter or number.

Doesg the Court want me to do that, or jugt ==

THE COURT: Just ==

MR, MANZELILA: == describe them?

THE COURT: Just look at thém and describe them
briefly, if you would.

MR. MANZEL1A: All right. I'll take it over here,
so that Mr. Demny can look at them as well.

I have what appears to be a street map of

Buxbank;

CieloDrive.COMARCHIVES




43

10 )

11

12,

13

14

15 -

16

7

13

9

20

21

22

23

24

2% |

26

271

28

3968

Spahp Movie Ranch, fu #n t:mlopc beaxing # mumexical desfgos-

. envelope hqrizgs &,mﬁ;ll diniguation 10+5;

snvelope bexing the mamrical designition 10C.

Tuo envelopes; an envelope beaving the lmpyrint~ |
ing Pacific Telephoos, mnd the printed name Dwayne, piddis
Mﬁﬂ. RET . Bolomirm, Seoehewmgierom,

(Pause {n the procesdings while & dim;im

pff the yevord easted ad the solwel tkble between

My, Manzells and My, Demny,) _

MR, MANZELIA: And thoss pupars and docusents T 'we
Sust fdentified sve apong severnl piccex of paper snd
svelopes contained in what sppesrs to be an evidence
envelope, which beurs the numerdesl depignation 10-F, your
Honox.

There's & san of Ink exaser, which besrs the
vumerical dealgoniion 104D,

Thera's » book of checks with the fsprinting,
Yirar National Bank of Orvegon, snd & printed niwe, Dwayie
E. Schwarm, besriog the numerical designation <~ in ax
mvalope Mrin‘ thé numerical designmtion 10-B,

" And w sexiex of shecks beaxlng the faprinking,

tion % 4 10*&!. . f :
T A ;miczt of cigarette paper contained in 2o

And % bottle of Anasin twblets, contained in &

And two paonies; loose,
THE COURT: Save the Avscin tablets and the two
peniey; we miy nead them,
Claughter.)
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THE COURT: We'll take a recess now, ladies and
gentlemen.

During the recess, you are obliged mot to
converse amongst yourselves nor with anyone else, nor
permit anyone to converse with you on any subject connected
with the matter, nor to form or ezpress any opimion on it
until it is finally submltted to you.

About: ten, fifteen minutes.

(Mid-morning recess.)
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THE COURT: fhe defendant is présent with his géunsel.
All the jurors are in the box. The witness is on the stand.
" You may proceed.
Q BY MR. MANZELLA: Mrs. Shea, on the occasions when

you saw Donald with the guns, did you see him do anything with

the guns?

A He used Eo do tricks with them.

Q What do you mean by doing tricks with them?

A He would twirl them on his fingers and do fast
draws.

Q Did he have a holster of some sort that he used,

that he put the guns in?
1}' : Yes,

Qj ! wa. after you had met Donald in May of 1969, had

you- had the opportunity to observe his demeanor, hlB behavior,

hig emotions, that sort of thing?

r

A '-Y‘eé'.= '
ﬁ And héd_Dohald ;ver said anything to you about
these guns? - ;; 11
A Before we was married?
q "No; I mean during the time that you knew Donald,

May of 1969, including the time that you weré married to him,
yp to August of 19697

A Uh, I saw the guns and -- ih-Laé Vegas, but =~ or
before, 1 never saw themn. |

Q all right. When you saw Donald with the guns, dld
he say anything to you about those guns?

A Yes.
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Q What did he say about them?
* MR. DENNY: Object, calling for hearsay.
MR. MANZELLA: We'll offer it on Mr. Shea®s state of
mind, if it does show Mr.. Shea's state of mind at the time
he made the statements with regard to the guns: |
| MR. DENNY: Object to that as irrelevanﬁ and immaterial.
THE COURT: All right, it will be received, ladies and
gentlemen, to show, 1f it does show, in your judgment,
Mr. Shea's state of mind toward the guns and as circumstantial
evidence, if it does show Mr. Shea‘'s state of mind, as to
whether or not he would dispose of the guns. It is received
for those purposes or that purpose only to show hig state of
mind toward the guns,
Q BY MR. MANZELLA: All right, Mrs. Shea, would you
tell us what he said gbout the guns?
A He said that he would never sell them to anybody
because, uh, those were his ~- something that he had got and he
wgu;d never get rid of.

Q Now, when was the last time that you saw or heard

,frdm your husband, DOnald Shorty Shea?

: ]
A The 1ast time I saw Donald Short -- Donald was

August 16q; “The 1ast time I heard from him was in a letter that
ihe left fof me at the Wilcox Hotel, was August l7.
“1.Q@ ‘Now, on that date, August 16, 1969, were you
staying at the Wilcox Hotel in Hollywood?
A Yes.
Q and sometime durxing that da&"did something happen

between you and Donald?
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A Yesg, _

Q And what was that?

A Barly that morning we had an argument.

Q Can you tell us what was thé argument about?
A About him drinking, and then about me working.
Q Did you object to drinking?

A Yes.

Q Did he object to your working?

A Yes. ’

Q And what did Donald say abouﬁlyour working?
A He said he was the man, he should be able to

take care of me and he didn*t want his wife working.

Q Now, did that argument ocgur while you were at the
Wilcox Hotel?

A , Yes.

Q And dig -- after you had tﬂét argument, as a
result of that argument, did Donald leave the.hotel?

A Yes, he did.

MR. DENNY: Just a moment, I'll object to that as
calling for a conclusion as a result of that argument.
THﬁ COURT: All ;ight, sustained.
MR, DENNf} Move the answer be stricken.
THE;COU3T: kaq,anayer is stricken. The objection is

Tsﬁéﬁgined,t*ﬂ:'. R ,2‘;
Q BY @3: MANZELLA: What happened after the argument
A, :éé 1e%é;
Q At -approximately what time of day was this on

v

August 16 that Donald left?
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I guess.

OO O» o0 b

Q
the phone?

A

Q

a

was going to stay there until somebody came there. There was

no one there.

O R Y DO

Q

your hotel room?

:
A -
i .
* [

exactly. Maybe about 3:00 or 4:00 in the morning.

.0
A

‘He told me that e was at the Spahn*s Ranch and he

‘Yeah, about .9:00 or 9:30, I guess.

It was early in the moxrning about 7:00 otfclock,

Did you later that day, did you hear from Donald?
Yes.

And how did you hear from him?

Over the telephone.

Ang where weke you?

At the Wilcox Hotel.

And did you have a conversation with Donald on

Yes, I did.

And what, if anything, did he tell you?

Now, sometime later did you leave the hotel?
Yes, I did.

This was on August 162

Yes.

And did you return sometime later?

In the morning of August 17.

Approximately how long were you gone from the =~-
I left about 9:00 and I retu%ned -=- 1 don't know

Left about 9:00 at night?
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Q Now, when you left the hotel room, were Donald's
possessiong, personal possessions in the hotel room?

A Yes.

Q And when you reiurned the morning of August 16,
was anything gone?

A Yes.

Q What wag gone?

A All of hls clothes and hig -~ most of his
possesgiong that we had in the room.

Q Now, did Donald have any suitcases of any kind?

A Yes.

Q Would you describe them for us, please?

A He had two footlockers. They was green and on
the top of them they was wrote in red "Donald Jerome," and
he had brown luggage -- piece set. He had a gray piece of
luggage and he had another case. It wasn't -- it was like an
attache cage; It was Bigger than that one.
| People's 947

Yes. And it was kind of blue-gray.
And where did he keep the footlockers?
In the trunk of the car.
Did Donald have a car?
Yes. : ;
. . What kind of car was it?
;"White Falcon -~ a white Comet.
A Comet?
Yes. _ ‘
ALl xighﬁ,' birgéting your attention to these

O.> O > O > O > O B O

CieloDrive.cOmMARCHIVES .



¥
!

R , - ." 'y s -
N o SRS L 3975

58=2 1 | photographs =~ oh,. @f:r;ti;ej that.

. 2 | YBur"Honoi:, I have here, I believe it is,
3 ten photdgraphs ivhi.nh_*l{ave previously been marked People's
4 61-A through J. May I have them so marked for identification |
5 gt this proceeding?

Gl-A.- i THE COURT: So ordered 6l-A through J.
7 MR, MANZELLA: Yes, your Honor.
8 MR, DENNY: 61 ox 51, Mr. Manzella?
o " MR. MANZELIA: 61, )
10 | MR. DENNY: 61.
1 Q BY MR. MANZELLA: Mrs. Shea, directing your

12 attention to these photographs, People's 61-A through J
13 for identification. Do you recognize what is shown in these
14 photographs?

. * 15 A Yes.

16 Q And what is shown in these photographs? (

1 A This is the car that we had,
18| Q And are these -~ all of these photographs,
19 61~A through J, photographs of various parts of that car?
20 A . Yes.
n Q Now, directing your attention to the -- strike
2 that.
% , Your Honor, I have here what "appears to be
' 24 two footlockers which have previously been marked People's
: % " 65~F and 65-G. May they be go marked for identification at
> 2 this proceeding?
-F & G¥ THE COURT: Yes, so ordered.
6 fls. *
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MR. DENNY: 'I'm sorry., Again, M. Manzella, is thag
'55%

MR, MANZELLA: °65.

THE COURT: 65-F and -G foxr identifiqaticn.‘

Q BEY MR. MANZELLA: All right. Mrs. Shea, directing.
your agtention to the two footlockers, Pecple‘s 65~F and 65-G,
do you repognize those two exhiblts?

A Yes.

Q And are those the footlockersbabout which you've

just told us?

A Yes.

Q Now, did you see where bonald kept thosze two
footlockers?

A In the trunk of the car.

Q In the trunk of Mercury Comet?

A Yes.

Q Now, there's one thing I wanted ta ask you,

Mys. Shea., You lhieard me describe the contents, the presgent
contents of People‘s 54, the brown attache case?

A Yes.

Q Had you ever seen any of those items befbre* in or |
out of the attache case? Had ydu aver seen any of those
items in the possession of your husband, Donald Shea?

A No., .

Q Now, approximately when did you receive the tele-
phone cgll from Donald, on August 16th?

. A It was in the evening time. I guess it would be

. about 7:30 or 8:00 o*clock at night.
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e

G . :
: ﬂ,,ﬂpd'ié wag hefore you == you left to go out that

night? - o
A Eés."‘
3 Now, when ypu returned to the hotel on August 17th,

the morning of Auyust 17th, did you -~ was there anything
there for you?
A I -~ a letter in the box.
And do you have that letter now?
No, I don't.
When is the last time you'vae peen that letter?
it was in August of 1969,
And have you made attempts to look for that letter?
Yes, I have,
On how many occasions, 1f you know?
A number Of occasions.,

Since August of 19692

b PO O O

Yes.

Q Did you destroy that letter yourself? Or
intentionally get rid of that letter, or destroy it?

| A "I didn't intentionmlly destroy it, because -«

Q All xight. That's fine. That anawers my gquestion.

Has someone asked you to attempt to locate that

letter?
Yes
Q And have you attempted to locabe that letter?
A Yes, I have.
Q And where was it when you last saw ie?
A It was on LaBrea Avenue, where I was staying.
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o & And this was sometime later, in August of 19697
S a Yes.
Q Apd yave you moved since then?
ap \ie;,'i.'}m;teé.
@  Morxe thanAoﬂée?
;_é Ly ?oﬁelthan once.
Q All right. Was there writing on the letter?
A Yes. | |
Q And was that writing fawmiliax to you?
A Yas, it was.
Q and whose writing did that appear to you to be,

on the letter?

A Donald Jexrome Shea.

Q All right. Would you tell us what the -- what was:
said in the letter?

MR. DENNY: Object to that as hearsay, énd not the hest
evidence.

THE COURT: You may approach the bench.

(Pauge in the proceedings while the Court
perused the Evidence Code.)

THE COURT: Mre. Shea, did you ever make a copy of that
letter?
THE WITNESS: No, I didn‘t.

{(wheyeupon, the following proceedings were had
at the bench among Court and counsel, outside the hearing of
the jurys)

THE COURT: Mr. Denny, the Court will heai from you.

MR. DENNYt¢ Well, yonr Honox, I may be under a

L]
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‘ misapprehension as to what lefter 1t is. I am trying to check
. 2 the Grand Jury transcript here to see when ghe had previously
testified aboub it,.
£ » ;v ": - There was a letter introduced at the time of the

i Aﬁ,ﬁ?ﬁﬂ'ﬁux‘y hearing, and I beliave at the Manson case, ==
17 MR. MANZELIA: Well ==
i _“ g S mg' ﬂmxz i»--; '.{E’rom?:ShOrty, purporting to be from Shorty '

IR
’I—J

ko hex.

zfm ¥AY: . That one was fownd in the footlockers. She
¢ nev.ef reéeiva& that letter, if the Court will remember.
" * pHE COLRT: "‘:.Ei.m!;;s -- yes, that's the one, as I recall,
* that the evidence disclosed wag found in the automobile, in the
- footlocker,

. . She's referring to the one that she*s lost,
apparently.

K I thipk it would come in under 1505, as an
! exception €0 the best evidence rule, if there iz no copy
. avai,lable, and if she'# -~ if it's -« if ghe doeen’t have it in
B her poasesaion or under her gontrol.
? It appeaars as though it would Pe admissibley but
B again, I guess, of course, the eoﬁri: should state to the jury
i that it'e admitted to ghow =« not £or the truth of the matter,
i but to show Mr. Shea's state of mind in respect to -~ yhat?
24 MR. MANZELLAt Excuse me? |

o

25 .
MR. DENNY: Well, I would like an offexr of proof as to
26

a.a‘- fol ” what the letter is supposed to mtate.

o .

CieloDrive.comARCHIVES



10

11

12

13

4

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

3980

THE COURT: Although I do recall there was a8 letter,

I don't recall what it was supposed to say.

MR. FAY: She testified to it at the Mansgon trial.
MR. MANZELIA: That would be the best offer of proof.
She testified at the Manson trial that the

letter st&ted as follows:

e "He told me that he was leaving, and he

. ; t-tlidn’t say exactly where he was going, but he told
me if I wanted to get in touch with him, to call
‘the Babcocks, and they would know where to redch

him at a;u, times; .

. "'Ihat he hoped that I would forgive him
for gcting the way he did, but he still didn't want
me to work; and that he wanted the marriage to
continue.

“He gaid he hoped that maybe some day
we, could get back together and continue our marriage.”

That's all she could remember.

THE COURT: I gee. All right.

(Whereupon, the following proceedings were had
in open court, within the presence and hearing of the
juzry:)

THE COURT: ILadies and gentlemen, the Court is going

to permit the witneas to state the contents of Mr. Shea's
' letter. But that evidence is received to ghow -~ if, in
your judgment it does show -- Mr. Shea’s state of mind

toward his marriage.

Tt's not received for the truth of the matter
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asserted, but to show Mr. Shea's state of mind, if it does,
toward Mrs. Shea and their marrviage.
The objection is overruled. You may angwer.

THE WITNESS: He told me that he was sorry for his
drinking: that he loved me very much; and he was going to
try to do better. |

And he gave me & telephone nﬁmber to the Ba'bcoc;.ks-,
if I ever wanted to get in touch with him, how I could get in.
touch with them,

Q BY MR. MANZELLA: 1In the letter, did the letter
say anything apout your working?

MR, ﬁENNY: I will object to that as leading and
*suggés-tiv:e‘..
| THE GOURT; Sustained.

Q-, . BY MR, MANZEI.IA Do you recall ~- all right.

. Thank you:
Do yc:u *recéli, now, everything that was in the
letter? o

A No, I don't.

Q All right. Was there more in the letter than
what you've jusi told us?

A It wag a letter, yeah. But I don't remember.

Q Al) right. I*will ask you, directing your
attention to this trangcxipt, and agk you to -- referring you |
'tO == |

MR, DENNY: Well, your Honor, excuse me. Before that's
shown to the witness; T am going to object that this is
certainly leading and suggestive.
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£

. gtated that ghe canmot -~ there was more to the letter, and

 that:
-1

We have got testimony pertaining to a letter
that doesn’t even exist. |
THE COURT: Excuse me. I'1l hedr argument @t the bench,
if you wish.
MR, MANZELLA: O©On what, your Honor?
THE CQURT: What do you propose to do at this moment?
MR. MANZELLA; Refresh her memory, your Honor. BShe's

she camnot recall what the rest of the letter was.
And I can identify what I am showing hex, if the
Court wishes.

MR. DENNY: I submit it's leading and suggestive,
under these clrcumgtances, your Honor.

THE COURT: Well, Mrs. Shest, can you recall anything
further that was in the letter? If there was anything more
in the letter?

THE, wimEss: Not exactly. That's been almost three
years ago, : I;‘:'s kind of hard to remember everything like
v o Some things, I can remember. But I can't remembex
everytl'.t;iné.‘ | C "

THE GOURT: _’ipu; may lay the foundation that's necessary
to show her that.

MR. MANZELLA:; A1l wight. |

Q@  Mrs. Shea, you've already testified that there
was more to the lettex, but you dem't récail now what was
in the letterx; is that correct?

A Yesg.
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Q All right. Did you testify in the case of
People vs. Charles Manson, with regard to the murder of your
hugband?

A Yeg.

Q And during the course of your testimony, did
I ask you 1o tell us what was said in that letter?

A Tex.

Q And did you tell ug what was gaid in the letter, -
in that cage?

A Yes.

Q AllL right.

1f I showed you your -=- a portion of youx
testimony with regard to that letter, which you gave at the
Mangon trial, would that help you refrash your memory?

A Yeg.

Q ALl right. Directing your attentiom, then, to
thig page of the transcript, if you would just zead it to
yourself?

MR. DENNY: I will still obje¢t, your Homor, that it's
leading and suggestive.

THE COURT: Ovexruled.

Q  BY MR, MANZELIA: Just xvesd it to yourself,

this W%e:.:uf i;he trangeript.

, . A (Witness complies.) |
'q'i 'I:EIE COURT: Mre. Shaa, at the tim you so testified in

the =4' i, nE

DENM Well, ahe 8 veading right now, your Honor.
I hate to i.ntampt the tourt;, but ==

A“
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THE COURT: At the time you so testified, did =~ was
that fresh in your memory? What you related?

MR, MANZEILA: Your Honor, I 'm not trying to lay a
foundation to offer thig Into evidence. I'm just trying to
refresh hexr memory.

THE COURT: I understand that,

Was that fresh in your memory then?

THE WIINESS: Yes,

IHE COURT: Have you read the pasgsage?

THE WITNESS: I read =«

MR, MANZELIA: I had removed i, your Honor, from the
witness stand.

THE CQURT; Pardon?

MR.MANZELIA: 1 removed Lt from the witnesg stand.

THE COURT: A1l right. You may show 4t to her. I'm
S0TLY.

' MR, MANZELIA: All right.

MR, DENNY:; Ix the objection overruled, youx Honoxr?

THE COURT: Yes, the objection to his showing her the
transcript is overruled.

Q BY MR. MANZELLA: Have yo: resd that portionm,
Mrs. Shea?

A Yen,

‘ Q All right. Does that refresh your memory as
to what the lether sald?

A Yeg.

Q And would you tell us, was there anything sald

in the letter, other than what you have related to ua

" i

¥
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praviously?
T e, Ll
:"Q o And would }nu tél'f-us what: that was?

A | He askad e to forgive him for the way that he
had been act:iné;, and ~= and he == also, that -- one day, that |
maybe we could -- we voild get back together =- no; I don't
remember everything. I just read it, bul I can't remember --
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Q

A
Q
. ‘,A,
Q

y

A“,
g
"'tQ 1':
A
ag follows:
Q
A
q.
A
Q

A

have you read anything to refresh your memory as to the details

of your relationship with Donald?

ycu were called to the witness stand today, have you read any-

| thing to refreshi ydur memory as to the -- your testimony?
AN 1 . :

QL
A1l right; Did you finish it?

MR, DENNY: I'm sorry, what was the answer?

to eontact Donald?

Babcocks and I spoke with Sharon Babcocks.

is that right?

All right, I understand it.

Now, according to your testimony in this case,

Prior to6 this case?
Right. .
Uh ==

After you testified in the last case, and before

I started to, but I didnit finish it.

fbp started to read this transcript?

Yes.
Yes.
(Whereupon, the record was read by the reporter

"a Yes.")

BY MR. MANZELLA: Now, did you make any attempt
Yes, 1 did.
What did you do?

I called the number that he gave me to the

Now, did you -~ you had already met Sharon Babeock,

Yes,
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And did you recognize her voice?
Yes, I guess I did. I don't remember.

" All right.

BoO b O

But anyway, she was there.

MR, DENNY: Well, I*1ll object to any further response to
the qugstion. |

THE COURT: Sustained.

Q BY MR. MANZELLA: Now, when was it that you called
Sharon Babcock? o

:'MR; DENNY: 1I'll object to that as assuming facts not in

-

evidence.

Q BY MR. HANZELLA: All right, when was it that you —<

) I'll wlthdraw the questlon.

i

D When was ie that you attempted to contact your

husband Donald- do you recall the date?

g-A : August 27, 1969.

:_Q : ,NOW, after you spoke to Sharon Babcock on the
telephone, did you call some place else?

A Yas.

MR. DENNY: ZIfll object to that as assuming facts not in
evidence and move the answer be stricken. She says she didn't
know who she spoke with, she did not recognize the voice.

MR. KAY: That®s not her testimony.

MR. MANZELLA: All right, I*ll withdraw the guestion.

Q BY MR. MANZELLA: Mrs. Shea, do you know who you
spoke to when you called the Babcocks?

A Sharon BaheooOcoks.

Q All right. And you met Mrs. Babcock previous to
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16

that, before that?
A ) YESJ

- Q Now, after you spoke to Mrs. Babeock, did you call

some place elge?

A Yes.
Q Where did you call?
A Spahn®s Ranch.
Q Now, how many times in all d4id you call Spahn Ranch]
A Three time -- three -+ three -~ I think three
times.
Q When was the first time that you called?
A August 27, 1969.
.Q And that was after you called Sharon Babcock?
; A Yes.
Q And when you called Spahn Ranch, did you ~- did

. somebody answer the telephone?

7
4

rSoa L Yes. |

i

Q And did you recognize the voice oOf the person who
¢

answered the telephone?

.. A No. L

i;'b " Gan you tell us whether it was a male or female?
A Female.
Q And did you have a conversation with a female who

answered thé phone?
A Yes.
Q Would you tell us what the conversatiqn was?
MR. DENNY: Object to that as calling for hearsay.

THE COURT: Sustained.
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Q

successful in locating Donald Shea?

BY MR. MANZELLA: Did you == strike that.

As a result of that telephone call, were you
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A No.

Q Now, when did you call back the second time?

A The hext day.

Q That would be August 287

A Yes.

Q Approximately what time did you call back?

A Uh, about 10:00 or 11:00 in the morning.

Q Wheti you called, did anybody answer the telephone?
A Yes.

Q And did you recognize the woice of the person. who

answered the telephone?

A No, I can*t say for sure.

Q Can you tell us whether it was a male or female?
A It was a female.

Q Did you have conversation with the female who

answered the phone on the second occasion?
A Yes.
Q On August 28th.
would you tell us what that conversation was?
» _ _  MR. DENNY: Object to that as calling for hearsay.
| THE COURT: Sustained.

ML

Q BY MR. MANZELLA: Asg a result of that conversation

|« wepe you able to locate Donald Shea?

3 +
1
., . - [

.A' NO- | I B

-

Q Now, when was the third call that you made to
Spshn Ranch? =
s A, Uh, it was sometime in September.

1

Q Now, when you called on the third occeasion, dig
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someone answer the telephone?

answered the telephone?

female?

called the ranch, did you have a conversation with the female

that answered the phone?

were you success&ful in locating Donald?

L
[ T

A Yes -

Q Did you recognize the voice of the person who

A No.

Q Well, can you tell us whether it was male or

A It was a female.

Q Now, during this third -~ the third time that you

A Yes. ‘

Q Can you tell us what the conversation was?
MR. DENNY: Object to that as ¢alling for hearsay.
THE COURT: Sustained.

Q BY MR. MANZELLA: As a result of that conversation

A No.

&
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Q Now, Mrs. Shea, did Donald have any unusual
markings on h;i.s body?
A Yes.
‘4  Would you describe them for us, please, and
Whe're they were? o
A On His chest he had three horses. Uh, there was
-~ in the middle was a mare, a baby horse over here (indi-
cating), and a father -ﬁé{;gé over here (indicating).
Q : _And they wére tattooed?
A Yes.
And on one of his arms he had -- on the left,
I think the left arm he had; uh, a tattoo of a rose and it
bad "Rose" on it. ' ,
And over his heart he had "I'll always love Niki"
tattooed.
And --
Q Let me interrupt you for a minute. How do you
spell Niki?
N-i-k-i, 18 how he spelled it.

Q Do you have & nickname?

A Yes.

Q What is it?

A Niki.

Q Were there any other unususzl markings ox
‘characteristics on Donald's body?

A Yes.

And over his left eye he had a scar that -~ where
he had been, like -~ had a cut down across here (indicating).
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‘on down.

And then -~
Q All right. Before you continue, where did the
scar, that scaxr start? Start above the eyebrow in his
forehegd?

A Yes.

Q Came down through his eyebrow and eyelid?

A “.'fe‘s". |

Q ! | Whetre did it end?

A Uh, about along in here (indicating) some place.

Q@ - And you're pointing to under your eye on your --

just above your left cheekbone?

A Uh-huh.. . y

Q ’;0:: ‘j'ust abc;uié on your left cheekbone?

A, Yes.

Q And what other uﬁusual markings or characteristics,

if any, did he have?
A On his back he had something like & hole, like,

where he -~ & bone bad been broken. Like it sunk in.

And he had been -- his legs in the back, like,
they had been b_roken. |

And up under the bottom part of the leg and so
on, there was scars where it was visible.

And then, his feet, they had been broken and they
were very flat. And you could tell, like, from that ankle

Q Mrs. Shea, while you were married to Donald,
did he ever pawn the two revolvers that you have identified,
People's 53, or one or both of them?
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Yes.
On how many occasgions?

Once while we was together.

o » O

Did you have -~ strike that.
Weré you with him when he pavmed the gun?

A One time

Q And did he pawn oneé gun or both of them, if
you recall?

A He pawned both of them. But each one at
separate times.

Q -All right. And you went with him on each
occasion?

A Yes.

Q- ALl right. And do you recall wyhere it was that

he pawned the guns?

A  ®h, it was a loan shop out on Vine Street in

Hollywood.
Q It was in Hollywood?
A . Yes.

Q And did you have a conversation with Donald about
the guns at the ti,.-mé that he pawned them?

A Yes. |

Q .- Would you tell us what that conversation was?

MR. DENNY: Object to that as calling for hearsay.

THE COURT: The objection is overruled, and the
evidence is received, ladies and gentlemen, for the same
limited purpose, to show, if in your judgment it does show,
Mr. Shea's state of mind toward the guns.
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1 You may answer.
o 2 THE WITNESS: I asked him why he didn't pawn the guns
3 | for more money, and he told me that the reason that he did
. 4 was because this way he was sure that he would get them back.
. 5 Q BY MR. MANZELLA: All right, Mrs. Shea, there
“ 6 is a question I forgot to ask you with reference to the guns. |
7 | Again, directing your dttention to each of these |
8 revolvers, People's 53~A and 53~B for identification.
9 Do those guns appear to be in the same condition |
10 which they were when you saw them in Donald's possession?
1 A No.
12 Q Would you tell us what's different about thelr
13 condition as best you can?
¥ 14 A Well, they look dirty and like when he had them
.‘ 15 they was always clean. They was always shiny. And they're
16 scratched up and everything. They wasn't in that way the
¥ last time I saw them.
18 Q. Alli right. Is Donald the one that 'icept then
1 clean and shiny?
2 A Yes, he did.
21 ' - No;-'z,' Mré Shea, ha.d you ever had the opportunity |
22 to see Donald write hig signature? ‘
23 A ‘Yes.' . o
24 = Q . On one occasion or more than one occagion?
7b flg. B ' A f More than ome. |
? 26

27

. ' 28
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MR. MANZELLA: Youx Honor, I have here what appears to
be & series of three pawn tickets previocusly marked Peoplets
55-A, B and C. May they be s0 marked at this proceeding?

THE COURT: A, B and ¢, yes. 55-A, B and (.

MR. MANZELLA: And I have here a series of pawn
tickets previously marked People's 56-A, B and C. May they
be 80 marked at this proceeding?

THE COURT: 8o ordered. 56 == 55-A, B and é, and 56
for identification.

MR, MANZELLA3 Your Honoxr, I have here a series of
pawn tickets previously marked People®s 57-A, B, C and D.
May they be s0 marked at this proceeding?

THE COURT: 5o oréerad-

That wadg four of them, A, B, C and D?

MR. MANZELLA: Yes, your Honor.

’THE COURT:; So ordered.

MR. MANZELLA: I have here a pawn tickét previously
marked People®s 59. May that be so0 marked at this
proceeding?

THE COURT: For identification, yes.

MR. MANZELLA: Yes, for identification,

I have here a series of two pawn tickets pre-~
viously marked People’s 60~A and B, May they be s0 marked
for identification at this proceeding?

THE COURT: So orxdered.

MR, MANZELLA: And I have here a number of keys on a kejy

ring, preéviously marked People's 62. May that be marked

,?Egbpléfé 62 for identification at this proceeding; a key ring
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To-2 1 and-onég bwéffﬁhrég, four, five, six keys?

. 2 THE COURT: So ordered. 8ix keys and a ring. 62 for
3 ideﬁéifidation} j“ - f

s 4 MR. MANZELLA: And I have here a yellow piece of paper,

5 | approximately eight-and-a~-half by eleven, containing certain

]

6 | printing and writing thereon, previously marked People®s 64.
7 | May that be marked People®s 64 for identification at this

8 | proceeding?

9 THE COURT: How do you identify it ag ==
62 and 64
ID 10 MR. MANZELLA: It is a yellow plece of paper, approxi-

1 | mately eight-and-a-half by eleven, containing certain writing

12 | and printing thereon.

13 THE COURT: All right, so ordered.
* b MR. MANZELLA: Previously marked éeqple‘s 64.
.s 15 And I have here a serles of photographs showing
65 1 | the lockers and clothes, previously marked People*s 65-3, B,

¥ | ¢ and D. May they be so marked at this proceeéing?

18 fHE COURT: S0 ordered.

v MR, MANZELLA: And I have here what appears to be a

20 | check, on the back of which purports to contain the signature
21 { in the name of "Don Shea," previously marked People®s 7L. May

2 that be marked Peoplefs 71 for identification at this proceed-
23 ing?

24

71 THE COURT: All right, so oxdered. °

% it is a check, you say?

% MR, MANZELLA: Yes, your Honor. It bears the Qate

27 "7-10-69," and the imprinting "Jerxry Binder," B~i-n=d-e-r,

2 first name spelléd J=a=r=r-~y.
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1
Tt
-

THE COURT: 71 for identification.
" Q ., BY MR. MANZELLA: All right, Mrs. Shea, if I may,

I'Géuld iiké7ﬁg &ireét;§ouf“attention to a series Of exhibits
now. L K g
" First of all, directing your attention to People’s
§5=A, .. . T
" And that portion of People's 55-A, in particular,
which shows a signature in the name of Donald Shea.

Does that signature appear familiar to you?

. Yes.

Q And whose signature does that appear £0 be?

a Donald Jerome Shea.

Q Now, directing your attention to the signature in

the middle of the document, People*s 55-A. Does that sighature

appear familiar to you?

A Yes.
Q. and whose signhature does that appear to he?
a Donald Jerome Shea.

MR, MANZELLA: If I may, your Honor, I would like to

¢ircle the two signatures.

Q Are theege the two signatures, the signatures I hawv
c¢ircled, the two signatures that appear to be the signatures‘o-'
your husband, Donald?

A Yes:.

MR. MANZELLA: May the record reflect I have circled the
two signatures?

THE COURT: The regbrd may sO show.

Q BY MR, MANZELLA: Mrs. Shea, directing your
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Peoplefs 55-B. And I'll circle the two signatures that I want
you tp’look at.

. Directing your attention to the two signatures I
oo

{ .have circled in the name of Donald Shea. Do those signatures

appear familiar to you?

LA vds, gL
Q Whose signatures do those appear to be?
‘A .;E'Dsn,'fi‘
-Q Y@gr~?g§b§n§, Donald?
A *‘Yes, B
Q All right. Directing your attention to the two

signatures on People'’s 55~C that I have circled. Do those two

slignatures appear familiar to you?

A Yes,

Q And whose sighatures do those appear to bé?

A Donald Jerome Shea.

Q That®s your husband, Donald?

a Yes.

Q All right, directing your attention to People's

56~A for identification, and the signature which I've cirxcled

in red on that document. Does that signature appear familiar

-

to you?
A Yes.
Q Whose signature does that appear to be?
a Donald Jerome Shea.
g That®s your husband, Donald?
A Yee.
Q All right, diﬁecting your attention to People's
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55-B =~ I*m sorry, strike that, People's 56~B, and the
signature that I have circled on that in red on that document.

Does that signature appear familiar to you?

A Yes.
Q Whose signature does that appear to be?
. A My husbandfs, Donald Jerome Shea.
L é: And directing your attention to the signature

which appears on People's 56~C, which I have circled. 1Is

*.there enough - that appears to be a copy of a document.

| Is there énough there for you to see that signature clearly?

K . Yes.
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8~1 1 Q And does that signature appear familiar¥ to you?
® 2 A Yes.
3 Q And whoge signature does that appear to be?
. 4 A My husband's, Donald Jerome Shea.
. 5 Q A1l right. Directing your attention to People's.

6 Exhibit 57-A for identification, and in particular the two
7 signatures that I've circled in red appearing thereon, do
8 | those two signatures appear familiar to you?

9 A Yes.

oo Q And whose signatures do those appear to be?
n o A My husband's, Donald Jerome Shea.

2|’ Q And directing your attention to People's 57-B

13 for identification, and in particular those two signatures

A

14 that I've circled in ted, do those two signatures appear

.& 5 familiar to you?
16 A Yes.
1 Q And whose signatures do those appear to be?
18 A My husband's, Donald Jerome Shea.
v Q Directing your attentfon to the exhibit which

| has been marked People's 59 for identification, is there

A enough of -- i1g that signature clear enough for you to see it?

2

A Yes.
@ Q And does that signature appear familiar to you?
24 . .
A Yes.
) = .9 And whose signature does that appear to you to bef
) % A. My husband's, Donald Jerome Shea.
. o Q AII right. Directing your sttention to People B

* 60~-4 for identificatim == and in particular that sgignature
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i

which I hav‘é circled in red -- does that gignature appear

familiar to you?

A

Q
A

Q

!

Yes.

And whose signature does that appear to be?
My husband's, Donald Jerome Shea.

And directing your attention to the exhibit

People's 60-B for identification, and in particular that
slgnature which I have circled in red, does that gignature
appear familiar to you?

A

Q
A

Q

Yes,

Whose signatuve does that appear to you to be?
My hugband’s, Donald Jerome Shea.

All right. Mrs. Shea, if I may, directing your

attention to this -- thesé keys and this key ring, People’s

62 for identification, I would like you to take a look at

those keys and that key ring, and ask you if -- do you

fecognize People's 627

A
Q
A

Q

Yes.

And could you tell us what those keys dre?
This was a car key, the ignition -~

All right. If I may, you are holding up & key

which bears a designation H-27, and the name National Key --

A
Q

what car?

Yes.
«= 1g that correct? And that was thé key for

Uh ~= the -~

.The one ==

_ The Mercury Comet.
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Q '+ -= you've identified in the photographs, the
becufleomet?
: Yes.
: ] All right. Do’you recognize the othexr keys on
the key ring?: o
A These two (indicating) belong to the footlocker.
Q.  And you'ire holding up the two small keys which
are degignated P-197 -~

A Yes.
Q <- and ~=- both of which are designated P~1972
A Yes.
Q All right. Do you recognize any of the other

keys on the key ring?

A This one here (indicating).

Q - And you are holding a key which bears, among
other things, the printing U.S.,A.?7

A Yes.

Q All right. Do you recognize any of the other
keys -~

A No.

-~ on the key ring?
To your knowledge, had you ever seen them before?

A No.

Q Mrg. Shea, directing youxr attention to this
letter which his been marked People's 64 for ldentification,
do you recognize the writing on that letter?

A Yes.

Q And vhose writing is that?
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8=4 1 A My husband ‘s, Donald Jerome Shea.
. 9 Q And directing your attention to the sgignature
3 at the bottom of the letter, do you recognlze that signature?
. 4 A Yes.
.. 5 | Q And whose signature is that?
| 6 | A My husband's, Donald Jerome Shea.
A R 'Q ' Now, is thére any writing which appears on that

g | plece of paper, Peopl’e s 64,,awhich does not appear to be the
9 wrliting of your husband? Or does all of it appear to be his

1 | writing? o CoE T
u | A :‘Ié"}; all ‘hi.:é':fwriti'ng..

12 MR MANZELLA: - Your Honor, at this time, I would ask
13 the witness to read that letter. I would offer that letter

R/

# | into evidence, People ‘s 64, and ask that it be read by the

[ J 15 | witness.
a fls. 16 MR. DENNY: I'll object to thag, no foundation.
17
18
19 .
20 .
21
22

23

24

25

<oy

b1
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: ‘1ei:ter

essentlally a love letter of & kind, faghioned to make up -~

‘THE COURT: The People?

MR.MANZEILA: The People would request to make an
offer of proof, your Honor.

THE COURT: All right. You may be heard.

MR. DENNY: May we have the letter?

THE COURT: Mrs. Shea, would you hand the letter to
me? ‘

(Whereupon, the foliowing proceedings were had
at the bench among Court and counsel, cutside the
hearing of the jury:)

MR DENNY: Your chbr, I would like to make a further
objection to this. First of all, there's no date on the

‘ ; ';éec'ondly,- fromthe statements that have just been
made up at the bench here; I believe the lasgt time we were
here, this lette.r wag never received by Mrs. Shea.

_Bo that I don t see any reason why she need read ‘
the 1etter, .ne\rer having received it, during the ordinary
courge of busineds, apparently.

And thirdly -- or fourthly -- I believe that
having her read this letter is purely, plainly and simply
calculated to raise passion and prejudice in the minds of
the jury against the defendant, and sympathy for Mrs. Shea,
This letter, as the Court is reading it, is

or attempt to -~ and telling Shorty's feelings at the time.
And there's no reason on earth why she should
read this letter. First of all -~
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‘T

THE COURT: Well, can you shorten your objection?

MR. DENNY: Well, not =«

THE COURT: You object to the lack of foundation?

MR. DENNY: There's no foundation as to when it was
found. And until that is laid, the letter 1s irrelevant.

MR. MANZELIA: Well, your Honor, may I be heard briefly

THE COURT: Yes.

MR. MANZELIA: Well, we will prove that the letter
was found in one of the footlockers,; which was in the trunk
of the Mercury Comet, and the car was found in Canoga Park
on December 9th of 1969; that Sergeant Whiteley found the
vehicle --

THE COURT: December 9th?

MR. MANZELLA: December 9th of 1969.

. And that the letter therefore was wrltten some-
time betwgg‘ﬁ Atgust 16th of 1969 and Deceiber 9th of 1969.
' | And furthermore, thdt the evidence will ghow

k]

o that - e believe the evidence will show that Shea was

killed sometime around August 27th, 28th or 29th; and that
therefore, the 1etter was writen before that time; and that

that's a suff:.cient foundation with regard to the date of the |

letter, the date that i:,he‘le;ter wag written.
THE COURT: Well, how do you calculate those =--
MR. MANZELIA: And the Court can ~- rather than

- calling this witness back, we would rather -- after we've

¢éstablished that foundation; we would rather the Court

altered the order of proof.

If we don't prove the foundatlon for the letter, |

]
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well, then, the letter is not admissible in evidence in any
event,

MR, DENNY: Well, your Honor, they've established
that it"s his handwriting, according to her. Now, they have
to establish the rest of the foundation before they get it
in.

And assuming they have egtdblighed that it is
his handwriting, and assuming they can establish the time
about when it may have been written, --

THE COURT; As to the time -«

MR. DENNY: «~ there is still no reason to have this
witness, who never received that letter, read it. It is
purely, plainly and simply calculated —

THE COURT: As to the time, 1t dseems --

MR, DENNY: =~ it appears to me, to prejudice the
minds of the juroxs.

THE COURT: == to me that it was after a parting,
because he's saying, "If I find you and can convince you to
come home,”

MR, DENNY: Well, we don't know which parting.

MR. ;KAY, 'I‘hle record shows that the only parting
between "'thea‘e two had been on August 16th.

!;' ¢ "~ THE COURT: I don t know whether it does or not.
MR IEDfNX' It doesn t,. your Honor. She says she

“left him in Las Vegas and came hetre, and that he Ffollowed a

week after.  ¥
MR, MANZELIA. Well 1 haven't establighed yet that
she did not receive the ‘Letter, but I will establish that.
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"1 With this witness; I can eéstablish that she
. 2 did not receive the letter.
3 © MR, DENNY: Well, if she didn't receive it, there's .
. 4 no reason why she ==
: 5 THE COURT: She's going to have to come back anyway--
6 ] MR. MANZELLA: Well, then; I would ask that I read it
7 into evidence.
8 . THE COURT: =~ for cross. And it's proper to read
s | it into evidence, if it's otherwise aduissible, but -
o | MR. DENNY: Well, your Honor, if it's otherwise
n admigsible, fine. Let Mr., Manzella read it into evidence.
1 But this letter -~ having her sit up on the stand, reading
13 a letter she never received, into evidence -~ and crying and
% 1 weeping -- it is a pure, plain and simple attempt to arouse
® 1 thelr passions, prejudice and sympathy.
8h £ls. ¥

17
8
19
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21
22
23
24

25

2
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THE COURT; I think that with further foundation, it
should be admissible: You'll have to eliclt more from her as
£O ==

MR. MANZELLA: Well, I can’t elicit when it was found
from her.

'I"HE COURT: No, but you can —=-

| MR. MANZELLA: All I can show is ==

THE COURT: But you represent that you can establish

that it was found in the footlocker —-
. '.let.': ‘MANZEI:LA: Yes, on Pecember 9th, 1969, in Canoga
Park.
- THE 99§R$§\-r_asLI ?ﬁdexstand it?
CoR. RAY: Tt will bé G-

THE COURT:  You'll have to establish whether or not there
was a:dfépﬁ£e‘éhd‘ai§arting, other than the one that she's
mentioned, I3thip§."He:could have =- ‘

MR. MANZELLA: I don*t see why, your Honor. I mean,

I don*t understand that, really.

MR. DENNY: Well, she has already testified that there
was a separation. There was an early separation, right after
they married; that she left him shortly after they married in
July, and she came here and was here for a week before he then
followed after her.

MR. KAY: But that wasn't the result of an argument.

MR. DENNY: That*s not stated, whether it was Or was not.

THE COURT: I think it could be inferred from the lettexr

~-that it was not ~-

MR. DENNY: You can't infer one way or the other from her
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testimony.

THE COURT: ~- that the letter was writteh after a
separation of some serious nature, hot just an ordinary
separation, wherein they parted for two or three days as a

result of a matter of convenience.

MR. DENNY:

with the witness.

| THE COURT:
. MR. DENNY:

THE COURT:

-
iy

MR. MANZELLA:

you conclude your foundation.

MR. MANZELLA:

Well, we don®t know that that was the --
All right. I'll lay a further foundation
All right. @Go ahead.

Are we going to stop at this point?
We are going to recess, then, as soon as

Fine.
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. !, .
;.in Los Anjyelea?

e S, THE COQURT: Go ahead.

A(Whereupon, thé following proceedings were had in
open court within the presence and hearing of the jury:)
Q BY MR. MANZELLA: Mrs. Shea, directing your
attention again to People's 64, the letter, Did you ever

receive that letter?

_A No.
Q And had you ever seen that letter other than when
it was shown to you by a propecutor or law enforcement officexy
No.
Q Now, Mrs. Shea, when you -- excuse me.

Mrs. Shea, when you left Lag Vejas inh July, after
your marriage to Donald, when you left Las Vegas and came here
to Los Angeles, Donald iemainad behind for a week?

Yes,
Now, at that time was he working for Jerry Binder?

Yes.

- -

And did he -~ do you know why Donald remained
hehind £or that week in Las Vegas before he joined you here

.A .- BHe 3tayed there until they got somebody to
xeplaca'h&m ‘to takg ovarfhia,jdb that he had for Mr. Binder.
,'~Q.f ‘ALl right. And when that happened, he joined you
here in Los: Angtlps? ' | |
A '*‘-Hhaf_ o ‘
MR. MANZELLA: Your Homor, I have just a few more

questions with regard to two more exhibits, if I may.

MR. MANZELLA: Your Bonor, ghese have already been
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9-2 1 warked, I'm sorry.
. 2 Q Mrg, Shea, directing your attention to these
3 photographe, People's 65-A, B, ¢, D and E. In particular,
. 4 People's 65~A for lderitification. Do you recognize what is
: 5 shown on that photograph?
6 A Yes, the two footlockers.
7 Q And they‘re the same two fooklockers that appearn
8 before you in front of the witness stand?
9 A Yes. |
10 a Ang that's a blue suitcase that appears there;
1 | do you recognige that sultcase?
2z A No. A
13 ' MR, MANZELLA:S Your Honox, 1 have here what appears to
¢t 1 be a blue suitcase and contents. May I have the sultcase
. 15 and its contents marked People’s 65-H for igentification, as
16 it was previously marked?
65=H o THE CUURT: &0 orxdered.
ID 1 e BY MR. MANZELLA: All right, Mrs. Shea, can you
9 sed the hlue pulkcase from where you are?
20 . A Yes,
2 e Nobody else can, though. I'll move it.
‘ % Dy Directing your attention to the blue suitcase
o k » | which has haen marked Peaple g 65~H for identification. Do
- ; 'you recogniza it aa shown on that photograph?
4 B ) I n sorry, let me withdraw that.
' % SR Ee you ‘recognize that suitcase?
.‘3'“ PR S A _ Na.“ _
» T Aﬁd'l;ou‘ve n.aver seen that before other than in a
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court proceeding; is that correct?

A No.

THE COURT: All right, we'll recess now, ladiesz and
gentlemen.

Mr. Chavers, we'll be thinkiny about you this
afternoon. The Court will order you to retuxn, everyone to
return ak 9:30 tomorrow morning.

And during the recegs, you are adaonished that
you are not to gonversa amongst yourselves, nor with anyone
else, nox permit anyone t0 converse with you on any subject
connected with Ehe matter, nor form nor express any opinion on
the matter umtil it is finally submitted te yoﬁ.

See you tomorrow morning.

{Whereupon, at 12:10 P, M,, an adjournment was
taken in this matter, to reconvene the following day,

Priday, January 21, 1972.)
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